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Datum 8 oktober 2023

Steller vragen Arnold Posthuma

Onderwerp Onderzoeksrapport Rekenkamercommissie Minimabeleid

Aanleiding: De gemeente Leidschendam- Voorburg voert het minimabeleid namens de 
gemeente Voorschoten uit. Recentelijk is een onderzoeksrapport van de Rekenkamer 
verschenen dat gaat over het gevoerde minimabeleid. Als PvdA zijn we niet verbaasd, maar 
wel geschrokken over het rapport van de Rekenkamercommissie inzake het minimabeleid. Er 
wordt in het rapport forse kritiek geleverd op onder meer de dienstverlening van de 
gemeente Leidschendam- Voorburg. Het komt erop neer dat voor bewoners waar het 
minimabeleid betrekking op heeft, onvoldoende duidelijk is wat de verschillende regelingen 
zijn en wordt bereikbaarheid en klantgerichtheid van de consulenten van de gemeente als 
negatief aandachtspunt ervaren. Naar aanleiding van dit rapport wil de PvdA graag de 
volgende vragen aan het College stellen:

1. Heeft het College naar aanleiding van dit rapport contact opgenomen met de 
gemeente Leidschendam- Voorburg? Zo ja, wat is de uitkomst van het gesprek 
geweest? Zo nee, wat is de reden dat het College niet richting Leidschendam- 
Voorburg gereageerd heeft?

2. Wat is de reden dat het College eerdere, soortgelijke signalen van de PvdA en andere 
partijen heeft genegeerd? Hoe kijkt het College met terugwerkende kracht terug op 
hun reactie op de genoemde signalen?

3. Hoe gaat het College ervoor zorgen dat onze bewoners die tot de doelgroep van het 
minimabeleid behoren, beter bereikt worden?

4. Hoe gaat het College ervoor zorgen dat ze zich beter realiseren dat er mensen zijn die 
laaggeletterd zijn, waardoor een pro- actieve houding van de gemeente meer vereist 
is?

5. Hoe gaat het College ervoor zorgen dat de inwoner en niet de kostenbeheersing, bij 
de consulenten centraal komen te staan?

6. Hoe kan het zo zijn dat dat de uitgaven voor het minimabeleid de afgelopen jaren fors 
zijn terug gelopen, terwijl we via allerlei kanalen horen dat het vraagstuk van 
bestaanszekerheid juist alleen maar is toegenomen?

7. Hoe vertaalt het rekenkamerrapport zich tot de begroting 2024 van de gemeente 
Voorschoten? Gaan er op basis van dit rapport aanpassingen in de begroting 
plaatsvinden?

De PvdA ziet de uitkomsten van het onderzoeksrapport van Rekenkamer als bevestiging van 
verschillende signalen die zij reeds eerder van bewoners ontvangen hebben: een veel 
mindere kwaliteit van de  uitvoering van de werkzaamheden in het minimabeleid dan we 
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zouden mogen verwachten. De PvdA wil hier graag ook op een zakelijke manier reageren. 
Namelijk: In de samenwerkingsovereenkomst Werk en Inkomen afgesloten tussen 
Voorschoten en Leidschendam- Voorburg wordt in artikel 12.1 tot en met 12.7 beschreven 
hoe moet worden omgegaan met de levering van mindere kwaliteit aan dienstverlening. Op 
basis van dit rapport kan geconcludeerd worden dat er vraagtekens moeten worden gezet bij 
die geleverde kwaliteit. 

8. Heeft het College aan de hand van een van deze artikelen, de gemeente 
Leidschendam- Voorburg reeds in gebreke gesteld? Zo ja, hoe verloopt dat proces? Zo 
nee, waarom (nog) niet? 


